Easychair投稿系统流程
步骤1 注册或登录
登录 https://easychair.org/conferences/?conf=cvci2019 进入CVCI2019会议投稿系统。
如果之前注册过Easychair帐号，凭帐号密码直接登录上述网址；
如果未注册过Easychair帐号，请点击“create an account”注册Easychair帐号再登录上述网址。
[bookmark: _GoBack]注意：新注册的帐号请通过上述网址登陆EasyChair系统，否则可能找不到CVCI 2019投稿主页。
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步骤2 以作者视图进入投稿系统
点击“author”链接以作者视图进入投稿系统以填写信息
[image: ]
步骤3 开始新投稿
以作者视图进入投稿系统后，点击左上角“New Submission”开始新投稿
[image: ]
步骤4 填写详细投稿信息
填写有关投稿的详细信息（带*为必填信息），包括
1. 作者信息（Author Information）
· 点击“click here to add yourself”以自动输入当前登录系统的本人信息；点击“click here to add an associate”以自动输入以前在Easychair系统中输入过的其他人的信息;
· 包括作者姓名、电子邮箱、国家、单位和个人网页信息等;
· 一个或多个通讯作者可选，但至少有一个通讯作者。通讯作者必须填写邮箱，非通讯作者可以不填写;
· 网页信息可以不填，填的话必须是关于作者个人的网页，而不能是其所属单位的网页;
· 系统默认三位作者，如作者少于三位，只需按顺序填入信息；如作者多于三位，点击“Click here to add more authors”以增加作者数并填写详细信息。
[image: ]点击“click here to add yourself”自动输入当前登录系统的本人信息
点击“click here to add an associate”选择以前在Easychair系统中输入过的其他人的信息

[image: ]如作者多于三位，点击“Click here to add more authors”
以增加作者数并填写详细信息

2. 题目、摘要和关键字
· 论文题目和摘要以纯文本形式填入，可以直接从论文中复制。
· 至少应有三个关键字，每个关键字占一行
[image: ]
3. 选择邀请组信息（非强制选项，如不是邀请组论文可不勾选）
[image: ]
4. 选择申报奖项信息（非强制选项，如不申报可不勾选）
大会设立最佳论文奖（Best Paper Award）和最佳青年论文奖（Best Young Author Award，第一作者
投稿时不大于30岁），奖项申请者请在投稿时注明“参与评奖”及评奖种类。
[image: ][image: ]如申报奖项，请选择
非强制选项，可不选




5. 提交论文
选择上传的论文必须是pdf格式，关于论文模板可从会议网站上或下述链接获取（注：中文论文也按照该模板格式撰写）。
https://www.ieee.org/conferences/publishing/templates.html
[image: ]由于系统上传论文可能需要一定时间，请不要多次点击“Submit”


6. 提交完成
论文提交完成后会出现所填写信息汇总页面，包括上面的各项信息，同时填写的邮箱会收到论文提交成功确认邮件，请注意查收并核对信息。
[image: ]
步骤5 更新关于提交论文的信息
规定时间内可以修改更新论文信息，如需修改，采用步骤1中的EasyChair系统帐号以作者视图进入系统，选择对应论文，可在右上角进行修改、更新或删除等相关操作。
[image: ][image: ]
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€C cVe'2019 (authon)

New Submission | ¢ EasyChair

My Submissions for CVCI 2019

Using the submission author environment you can view or manage your submissions to CVCI 2018.

To make a new submission click on "New Submi

To view your existing submission click on the corresponding "view" icon.

Additional information about submission to CVCI 2019 can be found at the CVCI 2010 Web page.

Questions about submissions can be sent to the conference contact emails gaobz@jlu.edu.cn.
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ec CVCI 2019 (author) Help / Log out

New Submission for CVCI 2019

Follow the instructions, step by step, and then use the "Submit" button at the bottom of the form. The required fields are
marked by *.

Author Information

For each author please fill out the form below. Some items on the form are explained here:

« Email address will only be used for communication with the authors. It will not appear in public Web pages of this conference. The
email address can be omitted for not corresponding authors. These authors wil also have no access to the submission page.

* Web page can be used on the conference Web pages, for example, for making the program. It should be a Web page of the
author, not the Web page of her or his organization.

« Each author marked as a corresponding author will receive email messages from the system about this submission. There must
be at least one corresponding author.

Author 1 (dlick here to add yourself) (click here to add an associate)

First name':
Last name =
Email: =
Country: = v
Organization:

Web page:

V] corresponding author
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Author 3 (dlick here to add yourself) (click here to add an associate)

First name':
Last name =
Email: =

Country: =

Organization: =

Web page:

V] corresponding author

i here to add more authors
¥ Note: leave first name blank if there is no first name. If you are not sure how to divide a name into the first and last name, read
the Help article about names.
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Title and Abstract

The title and the abstract should be entered as plain text, they should not contain HTML elements.

Title: =

Abstract: =

Keywords

Type a list of keywords (also known as key phrases or key terms), one per I
specify at least three keywords.

e to characterize your submi

Keywords: *
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Topics
Please select topics relevant to your submi

0S1: Advanced Powertrain Control by Zhang,
Jiangyan and Zhang, Yahui

053: Vehicle Control Based on Sensor Fusion, by
Xie, Hui and Song, Kang

0SS5 Battery Evaluation and Management, by
Zhang, Chenghui; Duan, Bin and Zhang, Qi

057: Advanced Energy Management Methods for
EVs, by Liu, Teng; Tang, Xiaolin; Wang, Hong; Qin,
Yechen, Zhuang, Weichao

Vehicle, by He, Lin and Zhao, Xiaomin

0S11: Battery Management System, by Rui Xiong

0513: Control and estimation of powertrain
system, By Jinwu Gao and Mingxin Kang

0515, New Energy Powertrain Control, By Gao,
Bingzhao and Zhang, Hui

ion from the following list.

052: Cooperative Control and Cyber Security of
1CV, by Guo, Ge and He, Defeng

054: Dynamics Control and Energy Efficiency of
CAV, by Yin, Guodong; i, Li; Pi, Dawei and Zhuang,
Weichao

0S6: Recent Advances in Vehicle Automation
and Electrification, by Wang Yafei and Wei,
Chongfeng

0S8: Motor-In-Wheel Drive Vehicle Control, by
Wang, Hongbo

0510: Advanced Driving Assistant System, by
Wang, Hongbo

0512: New Automotive Applications of Smart
Structures Technologies, by Bai, Xianxu

0514: Driver-Vehicle Interaction for Connected
and Automated Vehicles, by Lv, Chen; Guo,
Hongyan and Cao, Dongpu

0516: Intelligent Chassis Control, by Wang,
ping
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Other Information and Files

The following part of the submission form was added by CVCI 2019. It has neither been
checked nor endorsed by EasyCh:

Optional item for award. Please check if you apply for Best Paper Award or Best Young
Author Award

Paper. Upload your paper. The paper must be in PDF format (file extension .pdf)

RN | R

Ready?

If you filled out the form, press the 'Submit' button below. Do not press the button twice: uploading may take timet
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New Submi jon 6 CVCI 2019 EasyChair

CVCI 2019 Submission 6

Paper 6
Title: Welcome to CVCI 2019

(Mar 19, 08:42 GMT)

Welcome to CVCI 2019
Author keywords: CVCI 2019 will be held in Hefei on September 21-22
Invite full papers or short papers

EasyChair keyphrases:  chair prof (50), vehicle control (50), jlu prof (40), hfut prof (40)

Paper

Topics:
Abstract: Welcome to CVCI 2019
Submitted: Mar 19, 08:49 GMT
Last update: Mar 19, 08:49 GMT

Optional item for award

Authors

first name _ last name email country  organization | Web page correspondi
v
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EasyChair

Update information

CVCI 2019 Submission 6 Update authors

If you want to change any information about your paper, use links in the upper right corer.

For all questions related to processing your submission you should contact the conference organizers. Click here to see information

about this conference.

Paper 6
it Welcome to CVCI 2019
Paper: (Mar 19, 08:49 GMT)
Welcome to CVCI 2019
Author keywords: CVCI 2019 will be held in Hefei on September 21-22

Invite full papers or short papers
prof (50), jlu prof (40), hfut prof (40)

EasyChair keyphrases:  vehicle control (50), ch

Topi
Abstract: Welcome to CVCT 2019
‘Submitted: Mar 19, 08:49 GMT
Last update: Mar 19, 08:49 GMT

Optional item for award

Authors
first name _ last name email country  organization | Web page corresponding?
v
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The world for scientists

Log in to EasyChair

EasyChair uses cookies for user authentication. To use EasyChair, you should

save cookies from easychair.org.

If you have no EasyChair account, create an account
Forgot your password? click here
Problems to log in? click here

Help / Log in
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